
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 12. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 18
Der har været meget debat om, hvorvidt (2011-12) KUU alm. del – spm. 151 -
237 har givet anledning til en masse arbejde på såvel museer som i Kultursty-
relsen. Kan ministeren bekræfte, at når ministeren i sit svar på S 3386 den 4.
juni 2012 svarer, at "Det skal i øvrigt bemærkes, at ikke-statsligt tilskud ikke
alene omfatter kommunale tilskud, men også f.eks. tilskud fra fonde eller fra
støtteordninger under EU. Baseret på de seneste kendte regnskabstal er det
kun ganske få museer, der har behov for at forøge deres økonomiske grund-
lag for at leve op til det anbefalede nye minimumsgrundlag", betyder det, at
ministeren via Kulturstyrelsen allerede har haft overblik over museernes øko-
nomiske grundlag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Michael Aastrup Jensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Michael.Aastrup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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